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1. Valg af dirigent og ordstyrer 

Henrik Andersen blev valgt som ordstyrer 

Jesper G. Dannisøe blev enstemmigt valgt som referent 

Konstatering af at der er indkaldt rettidigt pr mail. (14 dage før)  

Indkaldt via nyhedsbrev i februar og igen den 7. marts 2025 

2. Formandens beretning 

Formanden kom med sin beretning som blev oplæst.  

I overordnede træk har bestyrelsen primært arbejdet med sine kontakter til kommunen og naturligvis har 

der været fokus på planen for at få udrullet fjernvarme. Entreprenørerne har været gode til at re-etablere 

veje og fortove. 

Vi har fået en ny aftale om vedligeholdelse af de to hjertestartere på hhv. Grønnemose Alle ved 

præsteboligen og på Højvangen ved Nr. 58. 

Kommunen arbejder med støjbekæmpelse, og der er flere initiativer, men der er ikke en endelig plan for 

hvornår der kommer en forbedret støjdæmpning. Der er sænket hastighed på Vandledningsvejen og der er 

kommet en bedre belægning, der skulle nedsætte støjen. 

Meget af vores arbejde laver vi i samarbejde med Sammenslutningen af Grundejerforeninger i Gladsaxe 

Kommune. 

Kommunen er begyndt at lave lokalplaner, der enkelte gange er helt ned på enkelt-boliger. Det har medført 

nogle begrænsninger på hvad man må med sit hus. Den oprindelige fortætningsplan var ikke påvirket os så 

meget som vi frygtede. 

Vi laver et årligt vejsyn for at sikre farbarhed, samt at gadebelysningen faktisk kan nå ned på fortovet. Man 

skal huske, at man som grundejer har en forpligtelse med at vedligeholde og sikre fortov og farbarhed. Brug 

Tip Gladsaxe, hvis det er noget med huller i vejen, eller skader på fortov. 

Vi har fået kommunen til at forbedre forholdene ved Garhøjen, herunder nye bænke, ny sti til toppen etc. 

I årets løb har vi de faste arrangementer, hvor Fastelavn normalt trækker godt 100 og dernæst St. Hans, 

som også trækker 50-60 personer. Der var et byttemarked i forbindelse med St. Hans. Der var også snobrød 

til børnene. 

HUSK at vi har en hjemmeside, hvor vi forsøger at få lagt de vigtige informationer. Desuden er der vores 

nyhedsbrev, som løbende holder foreningen opdateret på de seneste ting og sager.  

Formanden takkede bestyrelsen for dens arbejde, samt en tak til medlemmerne, som er med til at holde 

området pænt.  

Der var ingen yderligere spørgsmål til formandens beretning.  

Der blev sagt tak til hele bestyrelsen for deres arbejde og til Tove Graulund, som desværre stopper som 

suppleant. 

3. Regnskab 2024-2025 



Kassereren gennemgik regnskabet, hvoraf det fremgik, at indtægterne er faldet lidt. Måske er der mails, der 

ryger i Spam, men andre måske glemmer at betale kontingent. Samlet indtægt ca 26.000.  

Udgifter ligger på drift af hjemmeside, medlemskab til Sammenslutningen af Grundejere i Gladsaxe og 

desuden nogle bankgebyrer. Fastelavn og St. Hans, samt spisning til GF koster ca. 16.00 i alt og samlet ca 

25.000 i udgifter med et nettoresultat på ca 700 kr. 

Egenkapitalen er på 155.300 Kr 

Budget:  

I vores vedligeholdelse af hjertestartere har vi købt et abonnement, så de løbende holdes vedlige. 

De resterende udgifter svarer stort set til de faste årlige udgifter til de sociale arrangementer. 

4. Kontingent for 2026 

Bestyrelsen foreslår, at vi fortsat fastholder kontingent i 2026 på 100 gode danske kroner. 

5. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

6. Valg af Kasserer.  

     Nina Hanberg var på  valg og blev genvalgt  

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

      Søren Færch var på valg og blev genvalgt 

      Jesper Dannisøe var på valg og blev genvalgt 
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8. Valg af 1 suppleanter 

     Tove Graulund har valgt at trække sig   og er derfor ikke villig til valg. 

     Det lykkedes ikke at få valgt en ny suppleant til bestyrelsen  

 9. Valg af 1 revisor for 2 år 

    Peter Højby var på valg og blev genvalgt 

10. Eventuelt 

Der var ikke noget under eventuelt 

 Ca 50 fremmødte, heraf 45 tilmeldte til smørrebrød. 

Referant underskrift  

 


